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Na osnovu clana 187 i 188 Poslovnika Skup§tine Crne Gore, Vojislavu Simunu, ministru 
zdravlja, postavijam sljedece pitanje:

Postovani ministre,

Kako komentarisete optuzbe koalicionog partnera u Vladi da “promovi§ete farmaceutski 
lobi" i da 6e ako ne preispitate svoje odiuke “biti prinudeni da otvore pitanje Vase pozicije 
kao ministra zdravlja u rekonstrukciji Vlade, sa ostalim kolegama i partnerima u Vladi 
Crne Gore“?

OBRAZLOZENJE

Obrazlozenje cu dati na sjednici Skupstine.

ugo§a, poslanik■I
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Ui. Svetiane Kane Radevic br.3, 81 000 Podgorica
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SKUPSTINA CRNE GORE
Socijaldemokrate Crne Gore 
Poslaniku, mr Borisu Mugosi

Odgovor na poslanicko pitanje, postavijeno ministru zdravija dr Vojislavu Simunu od 
strane poslanika, mr Borisa Mugose, iz Sojaldemokrata Crne Gore:

“Kako komentarisete optuzbe koalicionog partnara u Vladi d ' "promovisete 
farmaceutski lobi“ i da ce ako ne preispitate svoje odluke “biti prinudeni da o^vore 
pitanje Vase pozicije kao ministra zdravija u rekonstrukciji Viade, sa ostaiim koiegama 
i partnerima u Viadi Crne?"

Postovani,

Po navodima bivseg direktora Montefarma, tokom 2021. godine, jedna privatna 
vetedrogerija ]e u budzetu Montefarma imala ucesce 83,8%. Tokom 2022. godine, ista 
veleprodaja imala je 106,4% ucesca u Montefarmu, dokje 2023. godine to ucesce bilo 89,7%, 
dokje 18% imala druga veledrogerija zbog nabavke skupocjenog lijeka „trikafte".

Dakle, ..farmaceutski lobi" je zapravo jacao tokom mandata bivseg direktora, a obzirom 
da Ja nisam ucestvovao u politickom zivotu i Vladi datog perioda, insinuacije ovakvog tipa 
smatram notornim, neutemeljenim konstrukcijama.

Komisija za kontrolu rada zdravstvenih ustanova koju je osnovalo Ministarstvo zdravija 
na osnovu uvida u dokumentaciju ZU Apoteke Crne Gore Montefarm je utvrdila da je direktor 
te ustanove Goran Marinovic u prethodnom dvogodisnjem periodu prekrsio niz zakonskih 
akata.

Prema nalazima komisije on je vise puta prekrsio Zakon o zdravstvenoj zastiti, Zakon 
0 radu, Pravilnik o blizim uslovima za obavijanje dopunskog rada zdravstvenih radnika i 
saradnika, kao i Statut i pravilnik o sistematizaciji radnih mjesta Montefarma. Tokom 
rukovodjenja ovom JZU utvrdjeno je da je g-din Marinovic mimo finansijskog plana ustanove, 
kao i mimo pravilnika o sistematizaciji i unutrasnoj organizaciji radnih mjesta, potrosio preko 
milion i po eura za usiuge Agencije za ustupanje zaposlenih. Takodje, on je mimo obaveznih 
internih procedura dodjeljivao svakog mjeseca istim zaposlenima finansijske nadoknade, bez 
ikakvog obrazlozenja i utemeljanja u odluci. Ministarstvo zdravija dok god ja rukovodim njime 
nece biti predmet farmaceutskog niti bilo kojeg drugog interesnog lobija.

Sto se tice moje pozicije u Vladi Crne Gore, podrzavam redovna p eispitivanja rada 
svakog ministra, sto je i najavio premijer Spajic, te smatram da su uz njega, jedino pozvani 
da cijene moj rad i rezultate, kolege iz zdravstvene struke i gradani i gradarike Crne Gore.

S uvazavanjem,
MINISTAR

dr Vojisld^imun
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